
 
 
 
 

PROTOKOLL NR 1 2015 
 

 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte med Kalmar Gymnastikförening 

 
Tid 150328 
 
Plats Hotell skansen 
 
 
Närvarande styrelseledamöter: 
Thomas Olsson 

Maria Nilsson 

Malin Frödeberg 

Jennie Holmquist 
Inger Andersson 
Gabriel Lindeby 
Marie Lindblad 
Marianne Litzing 
 
Anmält förhinder: 
Linn Hermansson 
Martin Sjöström 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



§ 1. Mötets öppnande 

Ordförande Thomas Olsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Fastställande av dagordningen 
Godkändes  
 
§ 3. Föregående mötes protokoll  
Protokollet godkändes 

  
§ 4. Uppdragslistan 
Gicks genom och kontrollerade vilka poster som var klara 
 
§ 5. Konstituering 
Styrelsen konstituerades enligt följande:  
Ordförande      Thomas Olsson 
Sekreterare  Marianne Litzing  
Kassör   Inger Andersson 
 
Sektionerna (BUS, Gymmix, tävling, lokaler och utbildning) lämnas otillsatta till nästa 
möte. 
 
Teckningsrätt: 
Styrelsen beslutade att ordförande Thomas Olsson och kassören Inger Andersson 
var för sig tecknar Kalmar Gymnastikförening, samt bank och postgiroärenden. 
Styrelsen beslutade även att Thomas Olsson och Inger Andersson var för sig får 
göra kontantuttag på Kalmar Gymnastikförenings bankkonton.   
Denna paragraf förklarades omedelbart justerad 
 

 
§ 6. Samankallande sektioner 

 Gymmix – Marianne Litzing 

 BUS – Jennie Holmquist, Marie Lindblad, Linn Hermansson 

 Tävling – Gabriel Lindeby, Malin Frödeberg 

 Utbildning – Maria Nilsson 

 Gymnasten – Martin Sjöström 

 Ungdomsråd – Linn Hermansson 
 

§ 7. Ekonomi 
Ekonomin ser god ut.  
Vi har fått aktivitetsbidrag och hyresbidrag på ca 70 000 kronor 
 
§ 8. Rapporter 

 BUS – Ledarmöte 2015-04-01 

 Tävling – Ledarmöte 2015-04-01 

 Gymmix – En ny anläggning till utegympan behövs. Emelie och Marianne tittar 
på det. 

 Utbildning 

 Gymnasten 

 Kansliet – Ny kopiator på Gymnasten. 



 
§ 9. Profilkläder  

 Charden – på gång med beställningssida på nätet. 

 Jacka till ledare – Vi fortsätter att kolla på detta. 
 
§ 10. Läget i grupper och kön 

 Emelie rapporterade om hur det ser ut i kön och tankar om hur man skulle 
kunna omstrukturera åldrarna i grupperna för att kunna få en tydligare struktur 
på barngrupperna. 

 

§ 11. Övriga frågor 

 Marknadsföring – Maria har pratat med peak performance och det lutar åt att 
de inte fortsätter att sponsra. Intersport och EM sponsrar inte så deras skyltar 
ska ner från väggen. 

 
§ 12. Nästa styrelsemöte 
2015-04-22 17.00 på gymnasten. 
 
Sekreterare:      Justeras: 
 
………………………………………..  ……………………………………… 
Emelie Ekholm     Thomas Olsson 



Att göra lista:  
Vad: Vem: Till: Klart: 
Ledarmöte för BUS Emelie, Jennie och 

Maria 
Vecka 8 

 
Synliggöra de nya grupperna för ledarna. Emelie och Maria  

 
På god väg 

Ny fyllning till gropen Martin  

 
Skyltar om hur man får ställa redskap på nya 
mattan 

Martin Snarast 

 
 
  
 
 


